
 

 

Aan: het college van burgemeester en wethouders van Vught 
Datum:  19 juli 2021 

Betreft:  schriftelijke vragen over een tweetal ontwikkelingen aan de Helvoirtseweg 

Geacht college, 

1. In de besluitenlijst van B&W van 23 februari 2021 stemt het college in met de 
terinzagelegging van het voorontwerpbestemmingsplan “Helvoirtseweg 100” betreffende de 
realisatie van een zestal levensloopbestendige- en op senioren gerichte woningen, de 
realisatie van een klein multifunctioneel gebouw en het geven van een woonbestemming van 
het huidige bedrijfsgebouw. 

2. In het Klaverblad van 17 maart 2021 leest de fractie dat er een omgevingsvergunning is 
aangevraagd voor het verbouwen van het bedrijfspand op het perceel Helvoirtseweg 131 
naar 2 appartementen. Uit de beantwoording van onze technische vragen blijkt dat de 
omgevingsvergunning inmiddels is verleend en dat er op 9 juli j.l. een hoorzitting heeft 
plaatsgevonden naar aanleiding van een ingekomen bezwaar. 

Zoals bekend vervult de Helvoirtseweg een belangrijke ontsluitingsfunctie met een relatief hoge 
verkeersintensiteit. Bij de plannen van de N65 hebben veel bewoners aangegeven de Helvoirtseweg 
nu al als gevaarlijk te ervaren en hebben grote zorgen over de grote parkeerdruk op zowel de 
Helvoirtseweg als de achterliggende straten. De eerder genoemde nieuwe ontwikkelingen zullen 
daar zeker ook van invloed op zijn. 

Gemeentebelangen heeft daarom de volgende vragen: 
 
 betreffende de  onder 1 genoemde ontwikkeling- Helvoirtseweg 100 realisatie zestal 
 levensbestendige woningen. 

1.  De onder 1 genoemde ontwikkeling is niet mogelijk binnen het vigerende bestemmingsplan, 
waardoor voor bedoelde locatie een nieuw bestemmingsplan dient te worden vastgesteld.  
In het coalitieakkoord is aangegeven dat er bij nieuwe initiatieven actief overleg gevoerd 
moet worden met de omgeving door de initiatiefnemers. 
Is de buurt betrokken bij de nieuwe ontwikkeling en op welke wijze? 
Heeft de raad de mogelijkheid gehad om kaders mee te geven? 

2. Blijkens de stukken worden er 12 parkeerplaatsen aangelegd op eigen terrein. Het aantal 
parkeerplaatsen is bepaald op basis van 6 vrijstaande woningen. In het bijbehorend plan zijn 
het echter 4 vrijstaande woningen en 2 geschakeld. Klopt de gehanteerde parkeernorm dan 
wel? 
Daarnaast wordt de bestaande bedrijfswoning omgezet naar een burgerwoning. Hoe is daar 
de parkeervoorziening voor geregeld? 

3. Door deze nieuwe ontwikkeling ontstaan er vele extra verkeersbewegingen van en naar de 
Helvoirtseweg. Dat verkeer dient het aanwezige fietspad te kruisen. Het zicht op de fietsers 



komende vanaf de nieuwe locatie is zeer beperkt. Hoe wordt de verkeersveiligheid voor het 
langzaam verkeer geborgd? 

4. Deze nieuwe ontwikkeling wordt aangemerkt als 2e lijns bebouwing. Normaal gesproken 
werkt het college daar niet aan mee. Is het college het met de fractie van Gemeentebelangen 
eens dat het college met deze ontwikkeling de deur open zet naar meer 2e of 3e lijns 
bebouwing  met het oog op de krapte op de woningmarkt? 

5. In het bestuursakkoord wordt hoog ingezet op betaalbaar wonen. Welke afspraken zijn er 
gemaakt over de prijzen van de 6 woningen? 
 
betreffende onder 2 genoemde ontwikkeling- Helvoirtseweg 131 omzetten van 
bedrijfspand naar 2 appartementen: 
 

1. Is de buurt adequaat betrokken bij deze nieuwe ontwikkeling en op welke wijze? 
2. Waarom 2 appartementen en niet gewoon 1 woning? 
3. Voldoen deze 2 appartementen aan het bouwbesluit? Dit in verband met 

brandgevaar/vluchtroute. 
4. Is Welstand betrokken bij deze ontwikkeling? 
5. Zijn er met de ontwikkelaar bij deze nieuwe ontwikkeling afspraken gemaakt over het 

parkeren op eigen terrein in verband met de parkeernorm? En hoe worden die ontsloten? 
6. Worden dit koop- of huurappartementen en wat zijn de maximale koop- of huurprijzen?  
7. De economische gevolgen van Corona zijn voor veel ondernemers desastreus. Is het college 

het eens met de fractie van Gemeentebelangen om de komende tijd ruimhartig om te gaan 
bij verzoeken, met ontwikkelingen zoals bij de Helvoirtseweg 131, waarbij 
bedrijfspanden/horeca kunnen worden omgezet naar woningen? 

 

Guus van Woesik / Bregje Peijnenburg 
Raadslid Gemeentebelangen 


